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PROTOKÓŁ Nr XL/09 
z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 

odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 
w dniu 21 grudnia 2009 r. 

 
 
Na stan 21 Radnych udział wzięło 20, co stanowi 95,24 % frekwencji, a zarazem stanowi to 
quorum do podejmowania uchwał. 
 
Uczestniczący w Sesji: 
 
1. Jan Labus – Burmistrz Ozimka, 
2. Marek Korniak – Z-ca Burmistrza Ozimka, 
3. Maria Błahuta – Skarbnik Gminy, 
4. Barbara Durkalec – Sekretarz Gminy, 
5. Paweł Konop – Radca Prawny Urzędu, 
6. Katarzyna Smolnik – Kierownik Referatu Organizacyjnego 
oraz przybyli goście według załączonej listy. 
 
Obowiązki sekretarza sprawowała Radna Świercz GraŜyna. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich obecnych na 
Sesji oraz powiedział, iŜ protokół z Sesji z dnia 23 listopada 2009 r. jest wyłoŜony do wglądu 
i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty poprzez głosowanie w końcowej części Sesji. 
Następnie poinformował, iŜ radni otrzymali ustalony przez niego porządek obrad wraz 
z zawiadomieniem. Przypomniał, Ŝe w czwartek 17 grudnia odbyła się nadzwyczajna sesja w 
związku z czym zmieni się numeracja w projektach uchwał. Dodał, Ŝe w dniu 18 grudnia 
2009 r. wpłynęły pisma od Burmistrza Ozimka SO.K.0052-29/09 z dnia 17.12.2009 r. w 
sprawie wprowadzenia do porządku obrad dodatkowych projektów uchwał oraz pismo 
SO.K.0052 – 30/09 z dnia 18.12,.2009 r. w sprawie ustosunkowania się Burmistrza do 
wniosków komisji. Na koniec zadał pytanie, czy do porządku obrad są jakieś uwagi bądź inne 
propozycje? 
 
Radny Marek Bagiński – zaproponował, aby wycofać z porządku obrad punkty od VI do XI 
i przenieść je do rozpatrzenia na kolejną sesję.  
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła propozycję Radnego                              
M. Bagińskiego większością głosów – 18 ,,za” przy 2 ,,wstrzymującym się”. 
 
Burmistrz Ozimka Jan Labus -  poprosił równieŜ o wycofanie punktu XIV. Zaznaczył, Ŝe w 
miesiącu styczniu 2010 r. w swoim sprawozdaniu przedstawi podsumowanie roku 2009 .  
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła propozycję Burmistrza większością 
głosów – 19 ,,za” przy 1 ,,wstrzymujących się”. 
 
Nikt więcej nie zgłosił zmian do porządku obrad. 
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Porządek obrad: 
 
I.  Interpelacje Radnych. 
II.  Zapoznanie się z koncepcją przebudowy obiektu OLR w Ozimku przez Spółkę VEGAS. 
III.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu gminy na 2010 rok : 

1. odczytanie przez Burmistrza projektu uchwały budŜetowej zawartej w druku nr 1a 
wraz z uzasadnieniem;  

2. odczytanie opinii stałych komisji, wniosków radnych wraz z uzasadnieniem; 
3. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu; 
4. odczytanie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii Komisji Gospodarczej oraz 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu; 
5. dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie; 
6. głosowanie nad projektem uchwały budŜetowej. 

IV . Podjęcie uchwał : 
1. w sprawie wydzierŜawienia mienia gminnego 

 (projekt uchwały , Druk Nr 2), 
 2.   zmieniającej uchwałę w sprawie uŜyczenia nieruchomości na okres dalszych 5 lat  
 (projekt uchwały, Druk Nr 3), 
 3.   w sprawie uŜyczenia nieruchomości na okres 10 lat 
 (projekt uchwały, Druk Nr 4), 

4. w sprawie podziału Domu Kultury w Ozimku na dwie odrębne samorządowe 
instytucje kultury: Dom kultury w Ozimku i Gminną Bibliotekę Publiczną w Ozimku. 
(projekt uchwały , Druk Nr 5), 

5.  w sprawie przyjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami uprawnionymi na 2010 r.  
(projekt uchwały , Druk Nr 6), 

6. zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Ozimek,  

   (projekt uchwały , Druk Nr 7), 
7. zmieniająca uchwałę w sprawie opłat za świadczenia przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Ozimek. 
(projekt uchwały , Druk Nr 8), 

8.   w sprawie rozwiązania Międzygminnego Związku ,,Trias Opolski” 
(projekt uchwały , Druk Nr 9), 

9.  zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia tytułu honorowego ,,ZasłuŜony dla 
Gminy Ozimek” 

            (projekt uchwały , Druk Nr 10), 
  10.   w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2009 r.  

(projekt uchwały , Druk Nr 11), 
     11.   zmieniająca uchwałę w sprawie uŜyczenia lokalu uŜytkowego na okres 10 lat. 

(projekt uchwały , Druk Nr 12), 
12.  w sprawie przystąpienia Gminy Ozimek do realizacji projektu w ramach Poddziałania 

5.2.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 13), 

13.  w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego powierzenia Gminie 
Turawa niektórych zadań publicznych w zakresie oświaty, prowadzonych przez Gminę 
Ozimek 
( projekt uchwały, Druk Nr 14), 

14. zmieniająca uchwałę w sprawie wynajęcia nieruchomości, 
( projekt uchwały, Druk Nr 15), 
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15. w sprawie uchylenia uchwały 
( projekt uchwały, Druk Nr 16) 

V.   Informacja Burmistrza z wykonania uchwał za II półrocze 2009 r.  
VI.   Przyjęcie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 r.  
VII.  Przyjęcie Planu Pracy Rady Miejskiej  na 2010 rok.  
VIII.  Sprawy róŜne i organizacyjne.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach  – poprosił o przegłosowanie wyŜej 
przedstawionego porządku obrad. 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 20 głosów ,,za”. 
 
 

   Ad. I  INTERPELACJE  RADNYCH: 
 

Przewodniczący Rady  J. Wiesbach – poinformował, Ŝe między sesjami nie wpłynęła Ŝadna 
interpelacja.    

 
 
Ad. II. ZAPOZNANIE SI Ę Z KONCEPCJĄ PRZEBUDOWY 

OBIEKTU OLR W OZIMKU PRZEZ SPÓŁK Ę VEGAS: 
 
 

Koncepcję przebudowy Ośrodka Leczniczo-Rehabilitacyjnego w Ozimku w formie 
multimedialnej w imieniu inwestora -  firmy VEGAS z Warszawy, przedstawili projektanci z 
Pracowni Projektowej z Zabrza.  
 Koncepcja zakłada etapową modernizację istniejącego ośrodka do 2012 roku, a 
orientacyjny koszt wynosi 25 000 000,00 złotych. W ramach przebudowy ma powstać 
kompleks hotelowy, centrum SPA, dwa baseny (kryty i otwarty) oraz zagospodarowany 
zostanie teren wokół ośrodka. 
 Inwestor – Firma Vegas środki na przebudowę Ośrodka Leczniczo                                        
– Rehabilitacyjnego zamierza pozyskać z funduszy unijnych oraz z własnych środków.  
Koncepcja przebudowy uzyskała wysoką aprobatę radnych i wzbudziła ich ogromne 
zainteresowanie.    
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – ogłosił 10 minutową przerwę . 
 

PO  PRZERWIE 
 
 

Ad. III. PODJ ĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA 
BUDśETU GMINY NA 2010 r.: 

 
Pkt III.1.  
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – poinformował, iŜ Rada otrzymała przed 
sesją projekt uchwały budŜetowej zawarty w druku nr 1a, prosząc o jego wyjaśnienie.  
 
Skarbnik Gminy Maria Błahuta – w imieniu Burmistrza powiedziała, Ŝe w tym druku 
zostały zawarte uwagi wynikające z opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat 
projektu budŜetu na 2010 r..  
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Burmistrz Ozimka J. Labus -  odczytał uzasadnienie, które stanowi załącznik do protokołu.  
 
Pkt III.2.  
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poinformował, iŜ Komisja Oświaty i Polityki 
Społecznej wraz z Komisją Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 
Przeciw PoŜarowej pozytywnie zaopiniowały projekt budŜetu gminy na 2010 r. wnioskując   
o ujęcie w budŜecie na 2010 r. inwestycji w postaci kostkowania placu przed świetlicą 
wiejską w Dylakach. Natomiast Komisja Rewizyjna z Komisją Gospodarczą nie wydały 
opinii do projektu budŜetu na 2010 r. pozostawiając do rozpatrzenia go na sesji w dniu 
dzisiejszym, jednocześnie wnioskując:  

− w Dz. 600 „Transport i łączność”, Rozdział 60016 „Drogi Publiczne gminne” 
zdjąć kwotę  50.000zł z zadania „BieŜące utrzymanie dróg miejskich” i dodać do 
zadania „BieŜące utrzymanie dróg wiejskich”; 

− opracować dokumentację projektową na przebudowę drogi – ul. Sportowa 
 w Ozimku; 

− zaciągnąć kredyt na przebudowę drogi – ul. 1 Maja w Ozimku i ujęcie 
tej inwestycji w budŜecie na 2010 rok; 

− zdjąć kwotę 220.000,00zł  z Dz. 600, Rozdział 60014 z zadania Pt.” Przebudowa 
drogi dojazdowej do gruntów rolnych ul. Polna w KrzyŜowej Dolinie”,  
w przypadku braku dofinansowania tego zadania ze środków zewnętrznych,  z 
przeznaczeniem tych środków na remont  ul. Wyzwolenia w Ozimku. 

Dodał, Ŝe Komisja Gospodarcza w dniu 17 grudnia 2009 r. przeanalizowała wnioski 
wszystkich komisji i wypracowała stanowisko. Następnie poprosił Przewodniczącego Komisji 
Gospodarczej o odczytanie Uchwały Nr II/G/43/09 z dnia 17 grudnia br.  
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej M. Elis – odczytał Uchwałę Nr II/G/43/09 z dnia 
17 grudnia br.  
 
Pkt III.3.  
Wiceprzewodniczący Obrad Ryszard Dreling – odczytał w pierwszej kolejności Uchwałę 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z dnia 4 grudnia 2009 r. 
- nr 496/2009 nt. opinii o moŜliwości sfinansowania deficytu budŜetowego; 
- nr 497/09 nt. opinii o prawidłowości prognozy kwoty długu,  
a następnie Uchwałę nr 495/2009 z dnia 14 grudnia 2009 r. Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Opolu nt. opinii o przedłoŜonym projekcie budŜetu gminy na 2010 r.    
 
Pkt III.4.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – odczytał stanowisko 
Burmistrza w sprawie opinii Komisji Gospodarczej. 
 
Skarbnik Gminy M. Błahuta – w imieniu Burmistrza powiedziała, Ŝe uwagi Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Opolu zostały wprowadzone i Rada otrzymała nowy projekt uchwały 
budŜetowej przed sesją.  
 
Pkt III.5.  
 
Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.  
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Pkt III.6.  
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                                                            
Nr XL/375/09 w sprawie uchwalenia budŜetu gminy na 2010 r. zawartą w druku nr 1a 
– 18 głosów „za” przy 2 ,,wstrzymujących się”.  
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – podziękował Radzie za przyjęcie budŜetu na 2010 r.   
 
 

Ad. IV. PODJĘCIE UCHWAŁ : 
 
Pkt IV.1. 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wydzierŜawienia mienia gminnego  zawarty w Druku nr 2. Poinformował, Ŝe Komisja 
Ochrony Środowiska... oraz Oświaty i Polityki Społecznej pozytywnie zaopiniowały 
powyŜszy projekt uchwały, natomiast Komisja Gospodarcza jak i Rewizyjna nie wydały 
opinii, pozostawiając projekt ten do rozpatrzenia na sesji w dniu dzisiejszym. Następnie zadał 
pytanie, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym temacie. 
 
Radny Piotr Hendel – wyraŜając swoje niezadowolenie z rozpatrywania tegoŜ projektu 
uchwały. Przypomniał, iŜ sprawa była omawiana juŜ kilka razy i temat miał zostać 
zakończony pod koniec 2008r. Podkreślił, i Ŝ wolą mieszkańców tego terenu jest likwidacja 
budynku i stworzenie tam parku.   
 
Nikt więcej nie zabrał głosu. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                                                                
Nr XL/376/09 w sprawie wydzierŜawienia mienia gminnego – 14 głosów „za” przy 2 
głosach ,,przeciwnych” i 4 ,,wstrzymujących się”.   
 
Pkt IV.2. 
Przewodniczący Rady  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w 
sprawie uŜyczenia nieruchomości na okres dalszych 5 lat zawarty w Druku nr 3. 
Poinformował, Ŝe wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. 
Następnie zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi. 
 
Nikt nie zgłosił uwag. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                                                                                    
Nr XL/377/09 zmieniającą uchwałę w sprawie uŜyczenia nieruchomości na okres 
dalszych 5 lat . – 20 głosów „za”. 
 
Pkt IV.3. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały            
w sprawie uŜyczenia nieruchomości na okres 10 lat zawarty w Druku nr 4. Poinformował, Ŝe 
wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały, jednakŜe wnioskują, 
aby w §1 pkt 1 skrócić okres obowiązywania umowy z 10 lat na 5 lat. Następnie dodał, iŜ 
burmistrz ustosunkował się do tego wniosku i postanowił zastąpić w projekcie uchwały liczbę 
10 cyfrą 5 oraz zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi. 
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Nikt nie zgłosił uwag. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                                                                
Nr XL/378/09 w sprawie uŜyczenia nieruchomości na okres 5 lat – 19 głosów „za” przy   
1 ,,wstrzymującym się”.  
 
Pkt IV.4. 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
podziału Domu Kultury w Ozimku na dwie odrębne samorządowe instytucje kultury: Dom 
Kultury w Ozimku i Gminną Bibliotekę Publiczną w Ozimku zawarty w Druku nr 5. 
Poinformował, Ŝe wszystkie komisje negatywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. 
Następnie zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś pytania do tego punktu obrad. 
 
Nikt nie zgłosił pytań. 
 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania większością głosów nie przyjęła Uchwałyyyy    
Nr XL/379/09 w sprawie podziału Domu Kultury w Ozimku na dwie odrębne 
samorządowe instytucje kultury: Dom Kultury w Ozimku i Gmi nną Bibliotekę 
Publiczną w Ozimku  – 18 głosów „przeciw” przy 2 głosach ,,wstrzymujących się”. 
 
Pkt IV.5. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały            
w sprawie przyjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami uprawnionymi na 2010 r. zawarty w Druku nr 6. Poinformował, Ŝe wszystkie 
komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Następnie zadał pytanie, czy 
ktoś ma jakieś pytania, uwagi. 
 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                                                                                
Nr XL/379/09 w sprawie przyjęcia programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami uprawnionymi na 2010 r. – 20 głosów „za”. 
 
Pkt IV.6. 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały zmieniający 
uchwałę w sprawie regulaminu pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Ozimek zawarty w Druku nr 7. Poinformował, Ŝe wszystkie 
komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Następnie zadał pytanie, czy 
ktoś chciałby zabrać głos. 
 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                                                                                
Nr XL/380/09 zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu pomocy materialnej                
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Ozimek – 20 
głosów „za”. 
 
Pkt IV.7. 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę            
w sprawie opłat za świadczenia przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
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podstawowych prowadzonych przez Gminę Ozimek zawarty w Druku nr 8. Poinformował, Ŝe 
wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Następnie zadał 
pytanie, czy ktoś ma jakieś pytania, uwagi. 
 
Nikt nie zgłosił uwag. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                                                                                
Nr XL/381/09 zmieniającą uchwałę w sprawie opłat za świadczenia przedszkoli                          
i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Ozimek – 20 głosów „za”. 
 
Pkt IV.8. 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie rozwiązania 
Międzygminnego Związku ,,Trias Opolski” zawarty w Druku nr 9. Poinformował, Ŝe 
wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Następnie zadał 
pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi. 
 
Nikt nie zgłosił uwag. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                                                                                
Nr XL/382/09 w sprawie rozwiązania Międzygminnego Związku ,,Trias Opolski”                 
– 20 głosów „za”. 
 
Pkt IV.9. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały 
zmieniający uchwałę w sprawie ustanowienia tytułu honorowego ,,ZasłuŜony dla Gminy 
Ozimek” zawarty w Druku nr 10. Poinformował, Ŝe wszystkie komisje pozytywnie 
zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Następnie zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać 
głos. 
 
Nikt nie miał pytań.  
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                                                                                
Nr XL/383/09 zmieniającą uchwałę w sprawie ustanowienia tytułu honorowego 
,,ZasłuŜony dla Gminy Ozimek” – 20 głosów „za”. 
 
Pkt IV.10. 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zmiany budŜetu gminy na 2009 r. zawarty w Druku nr 11. Poinformował, Ŝe wszystkie 
komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt, jednakŜe przed sesją Rada otrzymała 
nowe załączniki do projektu uchwały – 1a i 2b. Następnie poprosił o wyjaśnienie. 
 
Wyjaśnienia dokonała Skarbnik Gminy M. Błahuta – mówiąc, iŜ zmienił się załącznik 1 do 
projektu uchwały, poniewaŜ przyszło pismo po komisjach i naleŜało wprowadzić do planu 
dochodów środki rezerwy subwencji ogólnej w wysokości 137 156,00 zł. ( przedstawia to 
obecny zał.1a), natomiast jeśli chodzi o zał. 2b to uwzględnia przeniesienie kwoty    
20 000,00 zł. dodatkowo z projektu kluczowego na bieŜące utrzymanie dróg miejskich i 
wiejskich – po 10 000,00 zł.  
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
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Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 
Przeciw PoŜarowej Antoni Gryc – skąd się wzięły róŜnice w planie utrzymania dróg 
miejskich i wiejskich od ostatniej sesji. 
Wyjaśnień dokonała Skarbnik Gminy M. Błahuta – stwierdzając, iŜ róŜnica wynika z 
uprawnień burmistrza do zmian w planie wydatków budŜetu, które miały miejsce pomiędzy 
sesjami.   
 
Nikt nie miał więcej pytań.  
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                                                                                
Nr XL/384/09 w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2009 r. – 20 głosów „za”. 
 
Pkt IV.11. 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w 
sprawie uŜyczenia lokalu uŜytkowego na okres 10 lat zawarty w Druku nr 12. Poinformował, 
Ŝe wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Następnie zadał 
pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi. 
 
Nikt nie miał uwag.  
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                                                                                
Nr XL/385/09 zmieniającą uchwałę w sprawie uŜyczenia lokalu uŜytkowego na okres             
10 lat  – 20 głosów „za”. 
 
Pkt IV.12. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w 
sprawie przystąpienia Gminy Ozimek do realizacji projektu w ramach Poddziałania 5.2.1 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki  zawarty w Druku nr 13. Poinformował, Ŝe wszystkie 
komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Następnie zadał pytanie, czy 
trzeba coś jeszcze wyjaśnić. 
 
Nikt nie miał pytań.  
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                                                                                
Nr XL/386/09 w sprawie przystąpienia Gminy Ozimek do realizacji projektu w ramach 
Poddziałania 5.2.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki  – 20 głosów „za”. 
 
Pkt IV.13. 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego powierzenia Gminie Turawa 
niektórych zadań publicznych w zakresie oświaty, prowadzonych przez Gminę Ozimek  
zawarty w Druku nr 14. Poinformował, Ŝe wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały 
powyŜszy projekt uchwały. Następnie zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać głos. 
 
Nikt nie miał pytań.  
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                                                                                
Nr XL/387/09 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 
powierzenia Gminie Turawa niektórych zadań publicznych w zakresie oświaty, 
prowadzonych przez Gminę Ozimek  – 20 głosów „za”. 
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Pkt IV.14. 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w 
sprawie wynajęcia nieruchomości zawarty w Druku nr 15. Poinformował, Ŝe materiały Rada 
otrzymała przed sesją w związku z czym poprosił o wyjaśnienie.  
 
Wyjaśnień dokonał Z-ca Burmistrza Marek Korniak  – mówiąc, iŜ uchwała                             
nr XXXIX/322/09 z 27 maja 2009 r. dotyczy dzierŜawy gruntu przy ul. Opolskiej 4                             
w Ozimku. W uchwale widnieje zapis, iŜ grunt dzierŜawi się właścicielowi, jednak nie ma 
takiej moŜliwości, gdyŜ właścicielem jest Gmina Ozimek, a ona nie moŜe sobie dzierŜawić 
gruntów. Zaznaczył, iŜ zachodzi konieczność zmiany zapisu ,,właścicieli” na ,,uŜytkowników 
wieczystych”.   
 
Nikt nie miał pytań.  
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                                                                                
Nr XL/388/09 zmieniającą uchwałę w sprawie wynajęcia nieruchomości – 20 głosów 
„za”. 
 
Pkt IV.15. 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia 
uchwały zawarty w Druku nr 16. Poinformował, Ŝe materiały Rada równieŜ otrzymała przed 
sesją w związku z czym poprosił o wyjaśnienie.  
 
Wyjaśnień dokonał Z-ca Burmistrza Marek Korniak  – mówiąc, iŜ uchwała nr 
XXIX/261/09 z dnia 22 grudnia 2008 r., którą ma się uchylić dotyczy dzierŜawy budynku 
portierni przy ulicy Hutniczej w Ozimku na okres 10 lat w drodze przetargu. Z uwagi, iŜ 
przetarg doszedł do skutku, lecz oferent wycofał się z podpisania umowy, uchyla się w/w 
uchwałę. Zaznaczył, iŜ budynek portierni zostanie wydzierŜawiony na okres 3 lat w drodze 
ustawy o gospodarce nieruchomościami, która dopuszcza dzierŜawę na okres 3 lat bez 
przetargu.  
 
Nikt nie miał pytań.  
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                                                                                
Nr XL/389/09 w sprawie uchylenia uchwały – 17 głosów „za” przy 3 ,,wstrzymujących 
się”.  
 

Ad. V. INFORMACJA BURMISTRZA Z WYKONANIA 
UCHWAŁ ZA II PÓŁROCZE 2009 r. : 

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach - poinformował, Ŝe wszystkie 
Komisje zapoznały się z informacją burmistrza z wykonania uchwał za II półrocze 2009 r. nie 
wnosząc Ŝadnych uwag. Następnie zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi. 
 
Nikt nie miał uwag. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie informację burmistrza 
z wykonania uchwał za II półrocze 2009 r.  – 20  głosów ,,za”. 
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Ad. VI. PRZYJĘCIE  PLANU  PRACY  KOMISJI REWIZYJNEJ  

NA  2010 r. : 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach -  poinformował, Ŝe wszyscy radni otrzymali 
projekt planu Komisji Rewizyjnej i zadał pytania, czy ktoś ma jakieś uwagi. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Wierny – nawiązując do projektu Planu Pracy 
Rady Miejskiej na 2010 r. zwrócił uwagę na temat zawarty w miesiącu maju pkt. 2 ,, ocena 
pracy stowarzyszeń dofinansowanych przez gminę w 2009 r. (kontrola) – kryteria 
przyznawanych kwot oraz stopień i zasadność wykorzystania przyznanych środków”. 
Podkreślił, Ŝe kontroli dokonywano w bieŜącym roku i zdaniem członków Komisji 
Rewizyjnej temat ten w 2010 roku jest zbędny.   
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – ogłosił przerwę.  

 
PO  PRZERWIE 

 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poinformował, Ŝe doszli do porozumienia                            
z Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej i wycofuje punk 2 z miesiąca maja  z projektu Planu 
Pracy Rady Miejskiej na 2010 r. Zadał pytanie, czy ktoś ma jeszcze jakieś uwagi. 
 
Nikt nie zgłosił więcej uwag. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Plan Pracy Komisji 
Rewizyjnej na 2010 r.   – 20 głosów ,,za”.  
 

 
Ad. VII. PRZYJ ĘCIE  PLANU  PRACY  RADY  MIEJSKIEJ NA  

2010 r. : 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poinformował, Ŝe wszyscy radni 
otrzymali projekt planu pracy Rady Miejskiej na 2010 r. na komisjach w związku z czym 
zadał pytanie, czy są do niego jakieś uwagi, bądź propozycje zmiany.  
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Elis – zaproponował aby temat zawarty              
w pkt. 4 w miesiącu wrześniu ,,ocena funkcjonowania spółki gminnej” przesunąć na miesiąc 
czerwiec, gdzie będzie omawiany temat ,,mienie komunalne. Stan zasobów mieszkaniowych. 
Stopień zaspokajania potrzeb mieszkańców oczekujących na mieszkania”. Podkreśli, iŜ 
tematy są powiązane ze sobą oraz Komisja Gospodarcza razem z Komisją Ochrony 
Środowiska ..... wspólnie dokonają w/w ocen.    
 
Przewodnicząca Komisja Oświaty i Polityki Społecznej Barbara Starzyka – 
zaproponowała, aby w miesiącu wrześniu wykreślić pkt. 3 ,,ocena funkcjonowania Domu 
Kultury”, gdyŜ komisje tym tematem zajmowały się ostatnio bardzo szczegółowo, natomiast 
w to miejsce wprowadzić temat ,, stan bezrobocia w gminie, a moŜliwości zatrudnienia”.     
 
Nikt więcej nie zgłosił propozycji zmian do projektu planu pracy Rady Miejskiej na 2010 r.  
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Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Plan Pracy Rady 
Miejskiej na 2010 r. wraz z wprowadzonymi zmianami  – 20 głosów ,,za”.  
 

 
Ad. VIII. SPRAWY  RÓ śNE I ORGANIZACYJNE : 
 
 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach poinformował Ŝe : 
 

� w dniach 27 – 28 listopada 2009 r. odbyła się oficjalna wizyta w Heinsbergu. 
Następnie odczytał oficjalne stanowisko ze spotkania, które zostało zatwierdzone 
przez stronę z Heinsberga; 

� wpłynęło pismo od Prezesa Klubu LZS Grodziec Pana Andrzeja Grabowskiego 
podsumowujące 2009 rok; 

� wpłynęło pismo Pana Tomasza Strzałkowskiego w sprawie boiska przy Szkole 
Podstawowej Nr 1 w Ozimku. Dodał, iŜ pisma ZRG.K.0711/1/2009 oraz 
OK.KW.0714-20/09 są do wglądu w Referacie Organizacyjnym; 

� wpłynęły pisma Panów: 
a) Tomasza Strzałkowskiego w sprawie niszczenia nagrań, 
b) Andrzeja Staś dotyczącego nagrań z sesji Rady i jego skargi na działalność 

Burmistrza. 
Wiceprzewodniczący Rady R. Dreling – odczytał wszystkie pisma.  
 
Sekretarz Gminy Barbara Durkalec – ustosunkowała się do zarzutów stawianych 
przez obu panów proponując, aby nagrania z sesji jak i komisji były zamieszczane w 
Biuletynie Informacji Publicznej.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poddał pod głosowanie propozycję, aby 
począwszy od dzisiejszej sesji nagrania z obrad Rady jak i poszczególnych Jej komisji 
były zamieszczane w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy i Miasta w 
Ozimku niezwłocznie po odbytej sesji – w terminie nie dłuŜszym niŜ 7 dni - zaś płyty 
CD z tych nagrań były dołączane do dokumentacji danej sesji i będą stanowiły 
integralną część protokołów.  
 
Rada Miejska w wyniku głosowania przyjęła wyŜej przedstawioną propozycję 
większością głosów – 18 ,,za” przy 1 ,,przeciwnym” i 1 ,,wstrzymującym się”.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił Radzie projekt 
odpowiedzi dla Pana Tomasza Strzałkowskiego, a następnie zadał pytanie, czy ktoś ma 
inną propozycję. 
 
Nikt nie zgłosił innej propozycji udzielenia odpowiedzi Panu Tomaszowi 
Strzałkowskiemu.  
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania większością głosów wyraziła aprobatę 
udzielenia odpowiedzi Panu Tomaszowi Strzałkowskiemu w formie przedstawionej 
przez Przewodniczącego Rady – 19 głosów ,,za” przy 1 ,,wstrzymującym się”.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – poinformował, iŜ skargę z dnia 18 
grudnia 2009 r. – wpływ do Rady Miejskiej – Pana Andrzeja Staś na działalność 
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Burmistrza zgodnie z obowiązującą procedurą przekazał do rozpatrzenia Komisji 
Rewizyjnej, 
   
� wpłynęło pismo Pana Andrzeja Korzeniec w sprawie wypowiedzi radnych na sesji w 

dniu 21 września 2009 r. ; 
� wpłynął wniosek Pana Andrzeja Staś zamieszkałego w Krasiejowie, dotyczący 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
uprawnionymi na 2010 r., który odczytał. Następnie przedstawił notatkę słuŜbową 
przygotowaną przez Panią Sekretarz Gminy Barbarę Durkalec i zadał pytanie, czy 
ktoś chciałby zabrać głos w tym temacie.   

Nikt nie miał pytań.  
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy Rada wyraŜa zgodę na 
przesłanie Panu Andrzejowi Staś odpowiedzi w formie przedstawionej w notatce 
słuŜbowej przez panią Sekretarz Gminy oraz upowaŜnia go do podpisania pisma. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania jednogłośnie wyraziła aprobatę na 
przesłanie Panu Andrzejowi Staś odpowiedzi w formie notatki słuŜbowej 
przygotowanej przez Panią Sekretarz Gminy Barbarę Durkalec wraz z upowaŜnieniem 
Przewodniczącego Rady do podpisania pisma – 20 głosów „za”. 
 
� wpłynął wniosek Pana Andrzeja Staś zamieszkałego w Krasiejowie, dotyczący 

magazynu wielofunkcyjnego, który odczytał. Następnie przedstawił notatkę 
słuŜbową przygotowaną przez Kierownika Referatu Rozwoju Gospodarczego 
Gminy Zbigniewa Kowalczyk i zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać głos.    

Nikt nie miał pytań.  
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt odpowiedzi dla Pana 
Andrzeja Staś i zadał pytanie, czy ktoś ma inne propozycje.  
Nikt nie zgłosił innych propozycji.  
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania większością głosów wyraziła aprobatę 
na przesłanie Panu Andrzejowi Staś odpowiedzi w formie przedstawionej przez 
Przewodniczącego Rady wraz z upowaŜnieniem go do podpisania pisma – 17 głosów 
„za” przy 3 ,,wstrzymujących się”. 
 

 
Głos w dyskusji w sprawach róŜnych i organizacyjnych zabrali: Radna Janina Grembecka – 
wyraŜając swoje rozczarowanie, iŜ Pan Andrzej Staś nie miał na tyle odwagi, aby przyjść na 
dzisiejszą sesję i osobiście wręczyć jej upominek. Dodała, Ŝe pisać kaŜdy moŜe, ale trzeba 
mieć odwagę spojrzeć drugiemu człowiekowi w oczy. Na koniec pokazała Radzie prezent jaki 
przygotowała dla Pana Andrzeja Staś - rozprawka psychologiczna ,,jak pokochać samego 
siebie” . Poprosiła Panią Kierownik Referatu Organizacyjnego, aby przechowała równieŜ tę 
ksiąŜkę, poniewaŜ moŜe kiedyś nastąpi taki dzień, Ŝe Pan Andrzej Staś odwaŜy się i przyjdzie 
na sesję Rady, gdzie będzie mogła osobiście mu ten prezent podarować. 
Wiceprzewodniczący Rady R. Dreling – proponując, aby powołać grupę radnych z róŜnych 
opcji, która dokonywałaby analizy wnoszonych do Rady róŜnych pism i decydowałaby, które 
pisma odczytywać na sesji.  
Wnioskowi temu sprzeciwił się Radca Prawny P. Konop – stwierdzając, Ŝe jest on nie 
zgodny z regulaminem pracy Rady. Podniósł, Ŝe nie wszystkie pisma kierowane do Rady 
muszą być odczytywane, dodając, Ŝe radni posiadają wystarczające do tego środki. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny -  pytając Radcę Prawnego Konopa, czemu 
dotąd o tym radnych nie poinformował.  
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W odpowiedzi Radca Prawny Urzędu P. Konop -  wyjaśnił, Ŝe propozycje tę przedkładał 
juŜ Przewodniczącemu Rady. Przewodniczący Rady J. Wiesbach -  potwierdził słowa 
radcy, zaznaczając jednocześnie, Ŝe postanowił dalej odczytywać i przedstawiać wszystkie 
pisma wyborców kierowane do Rady, aby nikt nie zarzucił, Ŝe się go lekcewaŜy.   
Radnych M. Głąb – popierając stanowisko Przewodniczącego Rady zaznaczył, Ŝe jest 
równieŜ za tym, aby wszystkie pisma były odczytywane na sesjach Rady.  Przewodniczący 
Komisji Ochrony Środowiska.... A. Gryc – pytając, dlaczego tak znacząco wzrosła cena 
Wiadomości Ozimskich. W odpowiedzi Redaktor Naczelny ,,WO”  W. śurawicki                        
– powiedział, Ŝe taką decyzję jednogłośnie podjęła Rada Programowa. Radca Prawny                  
P. Konop – zwrócił uwagę na niestosowność odpowiedzi, gdyŜ jak wiadomo Rada 
Programowa ma uprawnienia opiniodawczo – doradcze, a ostateczną decyzje podejmuje 
burmistrz.  
 
Nikt więcej nie zabrał głosu. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach - zadał pytanie, czy są jakieś uwagi do protokołu z 
sesji z dnia  listopada 2009 r.     
 
Nikt nie zgłosił uwag. 
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła większością głosów protokół z Sesji z dnia listopada                
2009 r. – 19 głosów „za” przy 1 ,,wstrzymującym się”. 

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach wobec wyczerpania porządku 
obrad Sesji podziękował wszystkim zebranym za udział i zamknął XL Sesję Rady Miejskiej w 
Ozimku. 
 

Sesja trwała od godziny 14 15 do godziny  18 20 

 
 
PROTOKOŁOWAŁA :                     SEKRETARZ :                         PRZEWODNICZYŁ:  


